



Oslo, 07.12.2023

REFERAT FRA MØTE I HOVEDSTYRET I BÆKKELAGETS SPORTSKLUB (BSK)

Tid: Mandag 11. desember 2023

Sted: BSKs administrasjon

Til stede: Øystein Rikheim Sundelin, Frederic Ottesen, Ove Hobbesland, Ingunn Svoren, Åse Wikshåland, Kristin Kvigne, Janicke Ruud Nielsen, Tom Arild Vestby, Lars Holm, Jens Naas-Bibow, Kristoffer Halmøy, Thomas Rustad, Pål Christian Ingierd, Einar Boije, Magnus Borander og Pål Trælvik.

Forfall:

1. Godkjenning av innkallelse og dagsorden

Innkallelse og dagsorden ble godkjent.

2. Godkjenning av referat

Referatet fra møtet i oktober ble godkjent.

3. Presentasjon, BSK Arena, innhold, økonomi og fremdrift

Øystein innledet om status på de politiske prosessene under det nye byrådet. Pål gav videre HS en oppdatering på prosjektet - innhold, planløsninger og leietakere. Deretter gikk Ove gjennom økonomien i prosjektet, både investering og drift. Vi er godt fornøyd med fremdriften og dialogen med det nye byrådet så langt, og håper på avklaring tidlig i 2024 for Campus Ekeberg og BSK Arena.

HS diskuterte de ulike risikoelementene i prosjektet samt behovet for avklaringer i samarbeidet med OIK dersom BSK ender opp med å skyte inn mer egenkapital i prosjektet etter et eventuelt salg av Bækkelagshallen. HS ba AU få frem de viktigste usikkerhetsfaktorene og en vurdering av disse, samt eventuelt legge frem en risikomatrix på det ekstraordinære årsmøtet.

4. Redegjørelse for fremdrift og salg av Bækkelagshallen

Pål redegjorde for fremdriften i saken. Kommunen har signalisert at de ønsker å betale gjenersverdi/gjenanskaffelsesverdi for hallen, samt at det skal gjøres etter en forhandling. Med andre ord er ikke ekspropriasjon lenger utgangspunktet.

5. Presentasjon, klubb utvikling 2024-2027



Frederic, Kristin og Åse redegjorde for det foreløpige veikartet inn mot åpningen av BSK Arena. Vedtakene fra det ekstraordinære årsmøtet i 2019 ligger til grunn og klubben skal gjennom diskusjoner inn mot et klubbseminar i 2024 som vil være førende for veien inn mot 2027. Gruppen vil redegjøre på de kommende møtene i HS og vil ta stilling til hva som skal forberedes for klubbens tillitsvalgte før klubbseminaret.

6. Innstilling, budsjett 2024

Magnus og Pål gikk gjennom forslaget til budsjett for 2024. HS innstilte budsjettet til årsmøtet 2024. Vi vil også fortsette med det politiske påvirkningsarbeidet for bedre rammevilkår fra Oslo kommune. Det er utfordrende å nå målet om 3 mnok i overskudd. Målet med overskuddet er å styrke klubbens fond for gruppene og Norway Cup, ment som en sikkerhet for driften dersom NC ett år må avlyses.

7. Sportsrunden

a. Sportslige resultater

Skigruppens Milla Andreassen har i dag blitt tatt ut til prøve-VM i Trondheim. Av tidshensyn vil andre resultater gjennomgås på neste møte.

b. Kort om gruppebudsjettene og om dette balanserer

Thomas ønsket å diskutere størrelsen på aktivitetsavgiften. Temaet blir tatt opp på neste møte i HS i forkant av årsmøtet.

8. Status

a. Administrasjonen

Ledergruppen i administrasjonen består nå av tre personer, generalsekretær, administrasjonssjef og arrangementssjef. Flere oppgaver og merarbeid i 2023 har vist behovet for å øke bemanningen i administrasjonen i 2024. Det ansettes en innkvarteringsansvarlig i administrasjonen. Kompleksiteten i samarbeidet med kommunen krever en styrking av bemanningen.

b. Norway Cup 2024

Påmeldingen for 2024 er åpnet, så langt er påmeldingen noe høyere enn samme tid i fjor, også for håndballturneringen.

9. Eventuelt

Øystein sender ut forslag til møtetidspunkter for HS frem til årsmøtet 18.mars 2024.



HS imøteser AS Sportsplassen villighet til å bidra til islegging på gressbanen på Sportsplassen. Løsningen i fjor var at en del av banen ble islagt med gjerder rundt. HS ønsker samme løsning i år.

10. Styrets kvarter

HS diskuterte eget arbeid og møtestruktur.

Øystein R. Sundelin /s/

Leder

Pål Trælvik /s/

Generalsekretær